
PROTOKOL NR XLIX/0z

z sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie odbytej w dniu 12 wrzeénia 2002 roku
w- sali kawiarnianej Domu Kultury w Jgdrzejowie.

A d 1
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej o godzinie 91s otwarla obrady XLIX sesji Rady Miejskiej

w Jqdrzejowie. Obrady rozpoczQto i kontynuowano przy obecnoéci na sali obrad 27 radnych na stan
28 radnych, co stanowr 96,4 % ogotu Rady. Przewodniczqca stwierdzila quorum prawomocne do
podejmowania uchwal.

Przewodnicz4ca Rady powitala radnych, burmistrza Leszka Kapcig, zastgpcg burmistrza
Waldemara WoZniaka, naczelników wydzialów Urzpdu Miejskiego, kierowników jednostek
organizacyjnych gminy i wszystkich przybylych na obrady.

Przewodniczqca Rady zglosila kandydaturp radnej Elzbiety WiSniewskiej na sekretarza
obrad; radna WiÉniewsk a wyrazila zgodg.
Sekretarzem obrad wybrano jednogloénie radn4 Elzbietp Wiéniewsk4.

A d 2
Na sesji w dniu 14 sierpnia nieobecnych byto 2 radnych; nieobecnoSci zostaly

usprawiedliwione.

Ad .  3 .
Burmistrz Leszek Kapcia wnosi o wprowadzenie do porz4dku obrad punktu l6 A,,Uchwata

w sprawie zaci4gnigcia po2yczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki
wodnej w Kielcach na dofinansowanie inwestycji pn. ,,Kanalizacja sanitarna ul. Dygasiúskiego"
i Kanalizacja sanitarna ul. Barbary".

Rada Mi ej ska pr zyjgla wnio sek burmi strza nastQpuj qca i lo Sci4 glo sów.
Z a - 2 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - I

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjpla porz4dek obrad nastgpuj4ca iloSci4 glosów:
Z a - 2 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 1

Porz4dek obrad:
l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoéci radnych na sesji w dniu 14 sierpnia 2002 roku.
3. Przyjgcie porzqdku obrad.
4. Przyjgcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
6. Informacja o pracy Zarzqdu Miejskiego migdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na poprzedniej sesji.
8. Wykonanie budzetu miasta i gminy zal pürocze 2002 roku.
9. Uchwala w sprawie uchwalenia Regulaminu sprzedu2y mipsa ze zwierzqf rzeLnych

na targowicy miejskiej w Jgdrzejowie.
10. Uchwala w sprawie przyst4pienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego na obszarze miasta Jgdrzejów - terenu polozonego przy ul. Sw. Barbary.
ll.Uchwala w sprawie powierzenia Zarzqdowi Miejskiemu Gminy Jgdrzejów uprawnieñ

wzakresie ustalania cen ioplat zakorzystanie z komunalnego szaletu przy ul. Partyzantów
w Jpdrzejowie.
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12.lJchwala w spraw-ie nabycia na wlasnoéó Gminy Jgdrzejów nieruchomoéci opow. 16 m2,
oznaczonejjako dzialka nr 393/5.

13. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu publicznego
nieruchomoSci komunalnej, oznaczanej w rejestrach ewidencji gruntów obr. 05 miasta
Jgdrzejowa jako dzialki nr 502, nr 503.

14. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaiy w drodze przefargt publicznego
nieruchomoSci komunalnej, polozonej w obr. 03 miasta Jgdrzejowa przy ul. Reymonta.

15. Uchwala w sprawie przyznania dodatku specjalnego Burmistrzowi Miasta Jgdrzejowa.
16 Uchwala w sprawie ustalenia liczby licencji na wykonywanie transportu drogowego

taksówk4
16.A. Uchwala w sprawie zaci4gnigciapoiyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony

Srodowiska i Gospodarki wodnej w Kielcach na dofinansowanie inwestycji pn.

.,Kanalizacja sanitarna ul. Dygasiúskiego" i Kanalizacja sanitarna ul. Barbary".
17. Odpowiedzi na interpelacje.
18. Sprawy ró2ne.
19. Zamknigcie obrad.

A d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokofu z poprzedniej sesji w zwiqzku z czym zostal przyjgty.

Ad.  5 .
l. Radna Janina Szreniawa p¡a ile rodzin wyst4pilo do NSA z wnioskiem o uchylenie uchwaly

dotycz4cej wyl4czenia mieszkan ze sprzeda2y i czy przyszla juz odpowiedl z NSA.
2. Radna Janina Szreniawa pyta, kiedy bgdzie zagospodarowany (zadaszenie, laweczka)

przystanek autobusowy przy ul. Piúczowskiej.
3. Radna Janina Szreniawa wnioskuje o sprz4tanie ulicy tqcz4c€¡ ul. Kopernika i Zeromskiego

poniewaz émi eci zatykajq studzi enk i kanal i zacyj ne.
4 Radna Janina Szreniawa pyta, czym kierowal sip Zarzqd Miejski przeznaczal4c dzialkg nr 160/2

do sprzeda2y w drodze przetargu, mimo, ze wczeéniej zaproponowano j4 do sprzeda2y
w drodze bezprzetargowej i osoba zainteresowana wplacila do kasy Urzgdu Miejskiego
naleznoSó za tq dzialkq.

5. Radny Czeslaw Blicharski wnioskuje" aby Urzqd miejski wystosowal pisma do przewolników
o uwzglgdnienie w rozkladach jazdy przystanku na ul. Barbary, poniewaz wybudowana zatoka
autobusowa nie sluzy mieszkaicom.

6. Radny Czeslaw Blicharski wnioskuje o zamontowanie progów zwalniaj4cych i znaków
ograniczalqcych dozwolon4 prpdkoéó na ulicy Górnej

7. Radna Ewa Ptasznik wnioskuje o zagospodarowanie zatoki autobusowej (laweczka, zadaszenie)
przy ul. Sw. Barbary.

8. Radna Ewa Ptasznik wnioskuje o wycipcie dwóch topoli rosnqcych na luku ul. Okrpznej,
zagr u2ajqcy ch bezpieczeú stwu mi e szkañców i przecho dn i ów.

9. Radna Ewa Ptasznik wnioskuje o naprawg mogily zolnierskiej na cmentarru Sw. Trój9y
10. Radna Ewa Ptasznik wnioskuje o odnowienie i uaktualnienie i tablicy na cmentarzu Sw. Trójcy

informuj4cej, ze cmentarzem opiekuje sig Gimnazjum nr l.
11. Radna Lidia Osiúska w imieniu dyrektorów szkól wnioskuje o wyst4pienie do Policji, aby

w zwi4zku z pojawieniem sig dilerów narkotykowych, zwigkszyó iloéó i czgstotliwoSó patroli
w okolicach szkóI.

12. Radna Lidia Osiírska wnioskuje o zamontowanie na trasach wlotowych tablic informuj4cyct
o wjeidzie do naszej gminy.

13. Radna Lidia Osiúska wnioskuje o zamontowanie progów zwalniajEcych na ul. Slowiaiskiej.
14. Radna Lidia Osinska wnioskuje o doéwietlenie terenu przy Przychodni Rehabilitacyjnej na ul.

Dojazd i wyrównanie terenu zaPrzychodni4 nr 2.
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15. Radny Tomasz Baraúski prosiZarzqd Miejski, aby zwrócil sip do Spoldzielni Mieszkaniowej
o poszerzenie parkingu przy ul. Chrobrego 3.

16. Radny Tomasz Baraúski prosi, by przed podjqciem uchwaly w sprawie zaci4gnigciapo|yczki
z WFOSiGW Pani Skarbnik udzielila wyjaSnieú.

17. Radny Wieslaw Sulek prosi o rozlozenie na raty zobowiqzaú Pani Rybak, z uwagi na jej trudn4
sytuacjQ finansow4.

18. Radny Ryszard Pacanowski wnosi o podl4czenie bloków komunalnych przy ul. Glowackiego do
wodoci4gu i kanalizacji.

19. Radny Ryszard Pacanowski wnioskuje o wyst4pienie do Policji o zwipkszenie iloÉci patroli
w godzinach wieczorno - nocnych.

20. Radny Ryszard Pacanowski pyta, czy zostanie zmniejszona iloSó dzielnicowych.
21. Radna Elzbieta Wiéniewska prosi o wyst4pienie do Starostwa z zapytaniem o przyszloSÓ

szpitala w Jgdrzejowie.
Radny Tadeusz Sopel prosi, by przy opracowywaniu przyszlorocznego budzetu uwzglqdnió
inwestycjg ,,Budowa boisk przy Gimnazjum nr 2 w Jgdrzejowie" /pismo rady pedagogicznej
i rady rodziców w zat4czeniul.
Radny Tadeusz Sopel w-nioskuje o oczyszczenie z piachu ulicy Przypkowskiego na odcinku od
kolejki w4skotorowej do dworca.

24.Radna Barbara Trzeszkowska Dzwonek w imieniu Komisji OSwiaty, Kultury i Sportu
podzigkowata wszystkim dyrektorom szkól za pracQ, któr4 wlozyli w- urzqdzenie placówek.
Estetyka i wystrój klaso pracowni to tylko zasfuga pedagogów, rodziców i sponsorów'.

25. Radny Wieslaw Sulek wnioskuje o odczytanie protokolu z kontroli przeprowadzonej przez
Komisjg Rewizyjnq w dniu I I wrzeénia 2002 roku.

26. Radny Teofil Sgk przychyla sig do wniosku radnej Janiny Szreniawy w sprawie zadaszenia
i laweczki na przystanku przy ul. Piúczowskiej.

27.Pani Wanda Marcinkowska pyta, dlaczego Klub Amazonek musial zmienió swoj4 siedzibg i na
co przeznaczono dotychczas zajmowany lokal.

Przewodnicz4ca Komisji Rewizyjnej Elzbieta Wiéniewska odczylala Protokol nr 78102
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 11 wrzeÉnia 2002 roku lw zalqczeniu do protokolu/.

O godzinie 1030 Przewodnicz4ca Rady Miejskiej oglosila przerwg, która trwala do godziny
I  100 .

Po wznowieniu obrad Przewodnicz4ca powitala przybylego na sesjg Komendanta Komendy
Powiatowej Policji Pana Andrzeja Piqtka i zaproponowala, aby ze wzglpdu na ograniczony czas,
jakim dysponuje Komendant, zawiesió porzqdek obrad i umozliwió komendantowi udzielenie
odpowiedzi na zadawane pytania.
Radni wyrazili na to zgodp.

Radny Ryszard Pacanowski zapytal, czy prawd4 jest, 2e od paidziernrka zostanie
zmniejszona iloúó dzielnicowych; czy to wynika z dyrektyw Komendy Wojewódzkiej? Czy tylko
jeden dzielnicowy bgdzie patrolowal obszar od dworca do Osiedla Szansa? Czy to brak wyobraáni
wladz, czy decyle Komendanta Powiatowego?

Radna Lidia Osinska prosi o skierowanie patroli policyjnych w zwiqzku z wykryciem
dilerów narkotykowych w okolicach szkól na terenie naszego miasta.

Radna Elzbieta WiSniewska prosi o skierowanie patroli w okolice gimnazjów, poniewa2
pojawily siq grupy skinów i uczniowie boj4 sig.

Komendant Andrzej Pi4tek poinformowa\. ze w Województwie Swiptokrzyskim bgdzie
przeprowadzony nowy model funkcjonowania Policji. Zmiany wejd4 w 2ycie od I puidziernika
2002 roku Bgde one polegaó na ujednoliceniu nazewnictwa; bpdzie: Komenda Wojewódzka
Policji, Komenda Powiatowa Policji, Komisariat Policji i Posterunek Policji Nie bgdzie zmian, jeéli
chodzi o iloSó etatów, natomiast struktury jednostek bpd4 dostosowane do wlasnych potrzeb.
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W Jpdrzejowie struktury zostaly opracowane wspólnie z Komend4 Wojewódzk4. Z pionów
logistycznych funkcjonariuszy przesuwamy do pracy typowo policyjnej. Od 1 paádziernika na

terenie naszego miasta i gminy bgdzie 6 dzielnicowych: 4 w mieécie i 2 na terenie gminy
Dotychczas bylo 10. Czy to jest dulo, czy malo - Zycie poka2e. W ci4gu najblizszych dwóch dni
podejmiemy decyzjg, czy miasto bpdzie podzielone na cztery, azy na pipó stref. Na Osiedlu Zachód
jest duze skupisko ludzi, zobaczymy, czy jeden dzielnicowy bgdzie w stanie poradzió sobie z tym.
Znaj4c 2ycie, moze mieó problemy, ale nie jest to moja decyzja, co do iloSci dzielnicowych na takie
miasto jak Jgdrzejów. Ogólna iloéó policjantów nie zmniejszy sig w skali calego powiatu
Dzielnicowi, którzy przestan4 byó dzielnicowymi zostan4 przesunigci na inne stanowiska.

Radny Ryszard Pacanowski powiedzial, 2e jeLeli s4 to decyzje na szczeblu wojewódzkim, to
komué brak jest wyobraáni. Wszystko bgdzie w porzqdku, jezeli nie stanie sip tragedia. W takiej
aglomeracji, gdzie jest duzoosób starszych, a mlodzie2 nie ma co robió, bardzo blisko bloków s4
awantury, rozbijane butelki. W zwi4zku ztym trzeba na biez4co reagowaó. W takim duzym terenie
wlaSnie dzielnicowy jest najbardziej nara'Zony na tego typu sprawy. Wiemy, ze w skali kraju
bandytyzm nie ma zadnych moralnych hamulców, wyci4ga sig broú i strzela sip do policjanta. Nie
ludlmy siQ, 2e nasze miasto jest bezpieczne. Dziwne jest, 2e na naszym Wojewódawie
Swiptokrzyskim robi sip róznego rodzaju eksperymenty, skoro stolica województwa jest jednym

z najbardziej kryminogennych miast w Polsce.
Komendant Andrzej Pi4tek wyjaSnil, 2e dzielnicowy ma inn4 rolg, niL fa, o której mówil Pan

Pacanowski. Jest policjantem" chodzi w mundurze i je2eli widzi ekscesy chuligaóskie musi
reagowaó, ale jego zadanie jest inne. Do spraw takich wybryków s4 sluzby patrolowe i sluzby
kryminalne. O bezpieczeústwie mówimy opieraj4c sig na tym, co dzieje sig w kraju. Ja wychodzg
z zaloaenia,2e nale2y skupió sig na naszym mieócie i pow-iecie. Ostatnio na terenie naszego powiatu
nie bylo zabójstw, wigc skupmy sip na bezpieczeistwie w naszym powiecie. Wyniki osiqgnigte w
wykrywalnoSci mamy najlepsze w województwie. Bpdg sig staral, aby tak bylo dalej. Skupiam sip
na tym, co mnie drpczy, czyli na wlamaniach i kradzie2ach. Spraw z napadami na tiry nie ma,

spraw mafijnych nie ma, wiqc skupiam sig na tym, co mnie drgczy. Obraz bezpieczeitstwa kraju
wyrabiamy sobie z mediów, ale u nas takich przestepstw nie ma, wigc zajmujg sip tym, co mam
i uwaZam, ze staram sip to robié dobrze.
W zwrqzku z rozpoczgciem roku szkolnego sity ruchu drogowego, prewencji oraz sluzb
kryminalnych zajmujqcych sig sprawami narkotykowymi zostaly skierowane na te dzialania.
Dzielnicowi maj4 za zadanie dotrzeó do komitetów rodzicielskich, braó udzial w spotkaniach
z rodzicami, aby wyjaSnió rodzicom, na co powinni zwracaé uwagp. S4 penetracje naszej mlodzie2y
ze strony kieleckich grup narkotykowych. Nie zawsze szkoly w tych sprawach chc4 z nami
wspolpracowaó, poniewaz niektórzy dyrektorry wol¡ nie wykazywac, 2e na terenie ich placówek
takie rzeczy sig dziej4. Gdyby wspólpraca byla lepsza to i efekty bylyby lepsze. Od dluzszego czasu
pracujemy nad takimi sprawami, mamy wyniki. Liczymy na pomoc dyrekcji i rodziców. Wiem, ze
rodzice boj4 sip przyznaó, ze dziecko bierze narkotyki" ale jezeli mamy takie sygnaly, to jesteÉmy
po to, aby pomóc. W Jgdrzejowie mamy dobre rozpoznanie; wiemy kto czym sip zajmuje, z kim ma
nawi4zane kontakty. Na pewno tego nie zlikwidujemy, bo w mieScie likwidowanej grupy powstaje
inna. Jest penetracja Srodowisk wiejskich i malomiasteczkowych, bo du2e miasta ,,zapychaj4 sig",
a towar trzeba sprzedaó. W malych miastach mlodzie2 wrQcz chwali sig, jest moda na branie. W tej
sprawie musi byó dziatanie wszystkich, nie tylko policji
Bezpieczehstwo w okolicach szkól - bgdziemy kontynuowaó dzialania w tym kierunku. W tej
chwili policjanci z ruchu drogowego patrolujq przejScia dla pieszych i okolice szkóI. Polecilem, aby
w godzinach wieczorno nocnych sluzby patrolowe dokonywaly kontroli, w celu zlikwidowania
spotkan grup zachowuj4cych sig niestosownie.

Radna Lidia Osiúska wyjaÉnila, 2e jej intencj4 bylo, aby dmuchaó na zimne. Dzielnicowi
rzeczywiície spotykali sig zarówno z rodzicami, jak i zuczniami. Wiemy, ze sprawy narkotyków na
terenie naszego miasta staly sip faktem, osoby zatrzymane w tej sprawie zostaly wypuszczone.
Mimo naszych przestróg, apeli i rozmów, jezeli dziecko bpdzie zachgcone skusi sip. Chodzi nam
o to, aby odizolowaó znanych policji dilerów, którzy na mlodziezy zerujq.
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Komendant Pi4tek odpowiedzia|2e trzy osoby w Jgdrzejowie zostaly zatrzymane, ale to nie

policja decyduje o tym, jak dfugo maj4 przebywaó w areszcie
Subkultury rzeczywiécie na terenie Jgdrzejowa s4 wyrózniaj4 sip ubiorem, fryzut4 ale nie

odnotowaliSmy zagroaei. Wszyscy ich widzimy na co dziei, mog4 robiÓ, co chc4 dok4d nie zlami4

przepisów. Mozemy zajqó sig nimi dopiero wtedy, gdy wejdq na drogg przestQpcz4.

Ad 6.
Radna Janina Szreniawa zapyrala,

ul. KoScielnej".
Burmistrz Kapcia odpowiedzial,

pieni4dze.
Wipcej uwag nie zgloszono.

dlaczego nie bgdzie realizowana inwestycja,,Kanalizacja

ze ta inwestycja jest realizowana, tylko za mniejsze

1'd.7.
Nie zgloszono uwag do informacji

w zwi4zku z czym zostala przyjgta.

A d 8

o realizacji uchwal podjqtych na poprzedniej sesji

Uwag nie zgloszono.
Burmistrz Kapcia poinformowal, Le wczoraj przyszla pozytywna opinia z RIO w sprawie

wykonania budzetu.

A d . 9
Radny Ryszard Pacanowski zapy4al, czy regulamin uwzglgdnia handel w dni, w których s4

bardzo wysokie temperatury.
Kierownik Jezewski wyjaénil, ze sprawy te reguluje $ 1 punkt 5.

Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloénie powziqla uchwalg Nr XLI)0440102 w sprawie

uchwalenia Regulaminu sprzeda|y migsa ze zwierzqt rzeánych na targowicy miejskiej

w Jpdrzejowie.
Nchwala Nr XLI)1440/02 w zalqczeniu do protokoful.

Ad 10
Radna Janina Szreniawa zap74a\a, czy ta dzialkajest wlasnoÉci4 prywatnar, czy komunaln4.
Przewodnicz4ca Rady Teresa Szwach odpowiedziala.2ejest to wlasnoéó prywatna.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzipla uchwalg Nr XLIX441l02 w sprawie przyst4pienia do

sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze miasta Jgdrzejów -

terenu polozonego przy ul. Sw. Barbary, nastgpuj4ca iloéci4 glosów:
- 2 6

Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - I

fuchwala Nr )(LD0441102 w zalqczeniu do protokolu/.

A d .  l I
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloÉnie powzipla uchwalq Nr XLI)1442102 w sprawie

powierzenia Zarzqdowi Miejskiemu Gminy Jgdrzejów uprawnieú w zakresie ustalania cen i oplat za
korzystanie z komunalnego szaletu przy ul. Partyzantów w Jgdrzejowie.
/Uchwala Nr XLIX44LIOZ w zal4czeniu do protokofu/.

Za



Ad.  12.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejow-ie jednogloénie powzigla uchwalg Nr XLI)1443102

nabycia na wlasnoSó Gminy Jpdrzejów nieruchomoSci opow. 16 m', oznaczonej jako

393/5.
/Uchwala Nr XLDl443lO2 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad 13

w sprawie
dzialka nr

Radny Ryszard Pacanowski zapy.tal, czy konieczne jest pozbywanie sig majqtku gminy pod
koniec kadencji.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e jezeli jest chgó nabycia okreSlonych gruntów,
Zarzqd Miejski wystgpuje z takq propozycj4. Dotychczas nie bylo 2adnego interesu gminnego,
który móglby byó realizowany na tym terenie. Poniewaz zglosili sig chptni zwróciliÉmy sig do Rady
o przeznaczenie tego terenu do sprzedazy.

Radna Janina Szreniawa przypornniala.2e burmistrz mówil, iz na poszerzenie dzialki mo2na
sprzedaó w drodze bezprzetargowej. Ta dzialkajest wqska, dzierLawila j4 biedna kobieta, ateraz
dzialkg sprzedajemy.

Burmistrz Kapcia odpowiedzia| zejest to dzialka samodzielna o powierzchni 7 arów i nie
ma przeszkód, aby ta pani równiez przyst4pila do przetargu.

Radna Janina Szreniaw-a zwrócila uwagg na fakt, 2e dzialka znajdujqca sig obok posesji
radnego Bolwiiskiego jest znacznie szersza, a mimo to jest przeznaczona na poszerzenie sqsiednich
dzialek. Radna uwa2a, ze jest to niesprawiedliwe.

Radna Elzbieta Wiéniewska przypomniala, 2e dzialka 991 jest wlasnoSci4 gminy a nie
wlaScicieli sqsiednich dzialek i na razie nie jest sprzedawana. O sprzedazy decyduje Rada. Jeili
Rada nie podejmie odpowiedniej uchwaly, to dzialka nie bgdzie mogla byó sprzedana.

Radny Ryszard Pacanowski zwrócil uwagQ na zapis w protokole Komisji Rew.izyjnej,
mówiEcy, 2e dzialka 991 jest przeznaczona na poszerzenie s4siednich dziaiek. W takim przypadku
sprzeda| bedzie w drodze bezprzetargowej.

Radna Elzbieta WiSniewska powiedzia\a, 2e w protokole sE przyloczone wypowiedzi
Naczelnika Wydzialu Geodezji i Gospodarki Gruntami - Pani Meresiúskiej, a nie Zarzqdu i nie
Komisj i  Rewizyjnej.

Radny Ryszard Pacanowski powiedzial. ze naczelnik jest osob4 kompetentn4. Komisja
sporz4dzaj4c protokol powinna sip do tego ustosunkowaó.

Radna Lidia Osiriska powiedziala, 2e Komisja Rewizyjna byla w terenie i wie, 2e dzialka,
która ma byó przeznaczona do sprzeda2y w drodze bezprzetargowej jest du2a i moglaby byó
przeznaczona do sprzeda2y w drodze przetargu jako dzialka budowlana. Poniewa2 mieszkahcy
s4siednich posesji na wlasny koszt zrobili podzial tej dzialki, wiadomo, 2e b9d4 mieli mozliwoSó
kupna w drodze bezprzetargowej.

Radna Elzbieta Wiéniewska powtórzyla, 2e jest to dzialka gminy i równie dobrze moze byó
sprzedana jako dziatka budowlana.

Radny Tomasz Baraiski zwrócil uwagg, 2e na dzieú dzisiejszy na dzialce 991 jest zakaz
zabudowy; jest to teren zielony i ze wzglgdu na warunki podloza nie ma mozliwoéci budowy.
Jezeli dziatki zostane podzielone zgodnie z koncepcj4 wlaScicieli s4siednich posesji, to poza jedn4
nie bpd4 mialy dostgpu do drogi.

Radny Ryszard Pacanowski uwa2a, 2e ka2dy, gdy zostal radnym nie powinien mieé
wlasnych interesów, nie wykorzystywaó swojej funkcji, powinien byó czlowiekiem niezaleznym.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e w s4siedztwie przedmiotowej dzialki mieszka
biedna kobieta, która na swojej dzialce ma dwie studzienki kanalizacyjne.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przy obecnoici 26 radnych powzigla uchwalg Nr XLDl444l02
w sprawie przeznaszenia do sprzeda2y w drodze przetargu publicznego nieruchomoSci komunalnej,



oznaczonej w rejestrach ewidencji
nastgpuj4ca ilo Sci4 glosów :

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

1

gruntów obr. 05 miasta Jgdrzejowa jako dzialki nr 502, nr 503,

l 3
8
5

/Uchwala Nr XLIX/444102 w zalqczeniu do protokofu/.

Ad. 14
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie przy obecnoéci 26 radnych powzigla uchwalp Nr XLI)1445102

w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu publicznego nieruchomoSci komunalnej,

polozonej w obr. 03 miasta Jgdrzejowa przy ul. Reymonta, nastgpuj4ca iloSci4 glosów:

Z a - 1 6
Przeciw - 8
Wstrzymalo sig - 2

AJchwala Nr XLI)1445102 w zalqczeniu do protoko+u/.

Ad  15
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie przy obecnoíci26 radnych powzigla uchwalg Nr XLI)1446102

w sprawie przyznania dodatku specjalnego Burmistrzowi Miasta Jgdrzejowa, nastppujqca iloici4

glosów.
Z a  -  1 8
Przeciw - 7
Wstrzymalo sig - I

/Lrchwala Nr )(LI)1446102 w zalilczeniu do protoko+u/.

Ad 16
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie przy obecnoíci 26 radnych jednogloSnie powzigla uchwaig

NrXLI)1447/O2 w sprawie ustalenia liczby licencji na wykonywanie transportu drogowego

taksówk4.
AJchwala Nr XLI)1447102 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad.  16 A
Naczelnik Wydziatu Inwestycji i Remontów wyjaénil, ze w ramach zaplanowanego deficytu

budzetowego realizowane sA przedmiotowe inwestycje. Jest mozliwoSó zaci4gnigcia po2yczki

w wysokoóci 315 000, oprocentowanej na 6 Ya. 20 % tej kwoty zostanie umorzone. Pozyczka jest

wigc zaci4gana ze wzglgdu na mozliwosó umorzenia.
Radny Tomasz Barafrski zwrócil uwagg na fakt, 2e obydwie inwestycje zaplanowane sQ

w budzecie.
Burmistrz Kapcia wyjaSnil, ze w budzecie zaplanowany jest równiez kred¡. Mamy

mozliwoéó skorzystania z tahszego kredytu i umorzenia 20 Yo. Akurat na te zadania mogliimy

wyst4pió o pozyczkp . Po|yczka ta nie zwipksza deficy'tu gminy.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przy obecnosci 26 radnych powzigla uchwalg Nr )ÜD1448102
w sprawie zaciqgnigcia pozyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki
wodnej w Kielcach na dofinansowanie inwestycji pn. ,,Kanalizacja sanitarna ul. Dygasinskiego"
i ,,Kanalizacja sanitarna ul. Barbary", nastepujqcq iloSciq glosów.



Z a - 2 5
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 1

/Uchwala Nr XLIX/-140102 u' zal4czeniu do protokolu/.

Ad. t7
Burmistrz Leszek Kapcia udzielil odpowiedzi na wnioski i interpelacje.

I. Radna Janina Szreniawa p.vta ile rodzin v,.vstqpilo ¿/o ,\l\l,l z v,nioskiem o ttch-vlenie uch'wat.v dory^czqcel

v'.vlqczenia mieszkqú ze sprzedaz.v i cz.r'prnszlaiu2 odgntiedi z.\'\l-1.

Do NSA wystepila jedna osoba. 23 wrzeénia odbgdzie siq w tej sprawie rozprawa, w której bpdp

uczestniczyl.

2. Ra¿lna Janina Szreniava p.vta, kierh bqdzie zagosp<¡darov'anv (zaclaszenie, lotreczka) prz.vstonek autobttsov.l:

prz.v u l. P inczow skiej.

Kulisy Paústwo znajq'., aby mozna bylo wykonaó zadaszenie trzeba wejóó na teren prywatny,
poniewaz w pasie drogowym sig nie zmieÉci. Aby wykupió, musi byó zgoda obu stron. Bpdziemy

czynió starania w kierunku wykupienia prywatnego gruntu w celu zrealizowania wniosku.

-1. Radna Janina Szreniav'a v'nioskuje o sprzr¿tanie ulicv lqczqcej ul. Kopentika i Zeron.tkiego. poniev'oi smiect

zat.vkaj q stu dzi enk i k analizacuj ne.

CzpÉó tej ulicy jest zrobiona. Trzeba zaplanowaó wykonanie projektu budowlanego i usun4ó
rosnecy tam kasztan, aby cokolwiek mo2nabylo zrobió.

-1. Radm, Czeslay, Bticharski v,niosku.ie, ab.v L'rzc¿d miejski yl.,l¿¡.s¿¡rt'a/ pisnn do przev"oinikótt o tnrzglgdnienie

v'rozklatlach jazdv przvstanku na ul. Barbarv, ponieu,ai v'yfiudov'ana zoloka auktb¿tsov'a nie sltr1-v"

¡nieszkaticom.
,t. Racfuo Eva Ptaszttik rtnioskuje o zagospodarou,anie zatoki autobusou'ej (loveczka, zatlaszenie) przv ttl.

,*tr. Barban'.

Wczoraj ZarzqdMiejski podjel uchwalg, zgodnie zktór4wystqpimy do wszystkich przewo2ników
w celu ujgcia w swoich rozkladach jazdy tej zatoki. Kiedy to nast4pi bpdzie mozna zagospodarowaó
zatokQ.

6. Rodnv Czeslatr IJlicharski wnioskuje o za,ilot'ttov'anie progótt' nralniajqc.vch i znakóN' ograniczaiqcyclt

doz'n'olonq prqdkoié na uliq; Górnej.

WyScigi robi4 lokalni mieszkaicy. Jest to droga osiedlowa i kodeks drogowy jednoznacznie

okresla, z jakq prgdkoSci4 mo2na tam jeídzió. Jeóli jest taka potrzeba - montaZ progów
zwalni aj Acych j e st spraw4 przyszlorocznego budZetu.

7. Raclna Ewa l)fa,sznik wniosktye o v'.vciqcie dwóclt topolí rosnqc.vch no lLtku ul. Okrqzne¡, zagra|aiqc.v"ch
bezpieczenstv,u mieszkancóv i przechodnióv.

JeSli sq jeszcze pieniedze na ten cel, bgdzie realizowany. Wytniemy drzewa przy ul. Okrgznej i przy

ul. Dojazd.

8. Ratlna [iy'o I'ta,sznik v'nio.sku¡e o naprav'Q mogi[' Zolnierskiej ,',a cmenlarztt Sv'. 
'l'ró¡ct'.

Pani Naczelnik Blaszkiewicz pójdzie zPaniqradnq, jezeli mogila jest w gestii Urzgdu Miejskiego,
przystepimy do zlikwidowania zapadliska.

g. Roclna Etra Ptasznik vnioskule ct nclnou'ienie i uaktualnienie i tablic:v'na ctltenlarzu Str. Trojc.t'in.formryqcel,
ze cilrcntorzem opiekuje siq Gimnazlum nr l.

Wnio sek b gdzi e zr ealizow any .

10. Raclna Lidia Osinska wnioskuje o zdnontov,anie na trasach v,lotottych tablic infomtujqc,t'ch o ujeitlzie do
,laszeJ gmtn.v.
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Wczoraj Zarz4d Miejski zastanawial sip nad form4 tablic, poniewaz sprawa ta byla poruszana przez

Komisje. Jest to sprawa przyszlorocznego budzetu.

I l. Radna Lidia Osihska wnioskuje o zofttorttov,onie progóv' zwalniajqcvch na ul. Sktwiahskiei

Je2eli Komisja Porz4dku uzna,2ejest taka potrzeba, ujmiemy to w przyszlorocznym budzecie.

12. Radno Litlia Osinska wnioskuje o closnaietlenie tere,tu przy Prz.v-choclni Rehabililactjnei na ttl. Doiazd

i u'.vróv;nanie lerenu za Prz.r'chodnir¿nr 2.

Uzgodnimy ze Spóldzielniq Mieszkaniow4 co do kogo nale2y i wspólnie zrealizqemy. W sprawie
doÉwietlenia ul Dojazd - zobaczymy na miejscu jak to wygl4da i wówczas podejmiemy decyzjg.

13. Radnv,'lt¡nasz Baraúski prutsi ZarztTtl )Iiejski, ab), zwr(¡cil siq do ,\póklzielni l\lieszkaniov'e.j o pctszerzenie
parkingu pr4t ul. (.-hrobrego 3.

Kierownik ZBly'r - Pan Chyla porozumie sig w tej sprawie z prezesem Spóldzielni Mieszkaniowej
i problem rozwi4z4.

11. Rodn.t, Il'ieslatt Sulek prosi o rozk¡zenie na ro^: zobowirgaú Pani R.vbok. z uvagi na jel

.finansotuq.
Burmistrz Kapcia upow¿Iznil Radcg Prawnego tII\4 - Pani4 Danutg Kiwiorsk4

trudncl svtuacjq

do udzielenia
odpowiedzi na to pytanie.

Pani Kiwiorska powiedziala, 2e sprawa dolyczqca umorzen naleznoSci nie moze sig
odbywaó na forum publicznym', zapytala Pani4 Grazyng Rybak, czy 2yczy sobie, aby sprawq
wyjaSnió publicznie czy woli przyjió do gabinetu radcy i tam jq wyjasnió?

Pani Gra2yna Rybak odpowiedziala, 2e chce, aby Pani Kiwiorska wypowiedziala sig
publicznie i 2e wyru2a na to zgodQ.

Pani Danuta Kiwiorska poinformowala, 2e Uchwala Zarzqdu Miejskiego w sprawie nie
przeznaczenia do wykupu niektórych mieszkaú podjgta zostala w oparciu o upowúnienie udzielone
uchwal4 Rady Miejskiej. Rol4 radcy prawnego jest prowadzió sprawy i wykonywaó to, co Rada
Uchwali, Zarz4d zarzqdzi a burmistrz poleci. Moja rola jest gorsza, niz innych pracowników
samorzqdowych, poniewaz prowadzg sprawy konfliktowe.
Zazwyczaj, zanim strony wniosq sprawy do s4du, konsultuj4 siq z radc4 prawnym. Pani Rybak
zniczym takim nie zwróctla siq do mnie. Gdyby przyszla, pouczylabym, 2e sprawa jest

beznadziejna i z góry przegrana. Pani Rybak korzystala z porad innego - jak sig okazalo
niekompetentnego - prawnika, który zamiast doradzió, aby sprawp zlo2yla do NSA doradzil zlo2yó
ja do S4du Powszechnego. Czy pouczyl Pani4 2e wiqie sig to z kosztami w myil zasady ,,kto
przegrrya - ten placi"? Jest prawomocny wyrok s4du zas4dzüqcy pokrycie kosztów s4dowych,
a moim obowi4zkiem jest koszty wyegzekwowaó. Pani robi du2o szumu w-okol wlasnej osoby, a nie
robi tego, co trzeba. Kuzdy, kto ubiega siE o jakiekolwiek ulgi czy umorzenia z powodu braku
Srodków finansowych, musi swoj4 proébg odpowiednio udokumentowaó, jezeli coÉ mówi -

potwierdzió odpowiednimi dowodami. Wypada.loby równiez wykazaó minimum dobrej woli
i wplació przynajmniej czgÉó naleznoSci. W przypadku Pani Rybak nic takiego nie mialo miejsca.
Dlatego, gdy Zarz4d Miejski zapf"al mnie o zdanie, moja opinia byla negatywna. W tym momencie
dla nas jedynym organem jest komornik, który mo2e stwierdzió, czy Pani ma z czego zaplació, czy
nie. Dotychczas komornik zadnego oéwiadczenia o nieéci4galnoSci nie przedlo|yl. Poza tym, czy2
Zarzqd Miejski nie mógl nabraó podejrzeú, co do nieprawdziwoéci twierdzeú Pani Rybak, skoro w
piémie, w którym domaga sig umorzenia, pisze równiez, 2e chce wykupió mieszkanie? Czyli chce
wykupió lokal wart okolo 20 tysiqcy - jak mo2e mówió, 2e nie ma Srodków finansowych? Pisze
dalej, ze jest osob4 samotn4 nie ma dzieci. Gmina Pani nie eksmituje. W zwi4zku ztym nasuwa sig
pytanie - po co chce wykupió? Mozemy domniemywaó, ze Pani chce go sprzedaó i na tym lokalu
zarobic. Ostrzegam Pani4 publicznie. jezeli nawet bgdzie uchwala uchylona, jezeli Pani wykupi to
mieszkanie, a potem go sprzeda, to straci Pani ulgg. Zamiast przyjsó do mnie, powiedzieó co ijak,
wplació chociaz czgió, to Pani robi coé zupelnie innego. Od 27 lat jestem radc4 i pierwszy raz
spotykam sig z takim przypadkiem, 2e ktos kwestionuje prawomocny w-yrok s4du. To nie mySmy
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sig z Paniq s4dzili - to Pani sig z nami s4dzrla. Proszg mieó pretensje do tego doradcy, który Pani

tak flle doradzil. Jezeli Pani wnosi o umorzenie, to proszg udokumentowaó swojq dobr4 wo19

i swoj4 sytuacjp, zalwiadczeniarni; przekonaó Zarzqd, ze Pani dysponuj4c irodkami na wykup, nie

ma jednoczesnie Srodków na zaplacenie niewielkiej kwoty kosztów narzecz gminy.

15. Radn.v R.tszarcl Pacanou,ski x'nosi t¡ gtdlqczenie blt>kou'komunaln.v'ch prz.y'ul. Glowackiego do woclociqgu

i kanolizacji.

Sprawa ta byla ju2 rozwa2ana. Nie wiem, czy na dzieñ dzisiejszy jest mo2liwe zainstalowanie kranu

wewn4trz budynku. Aby mozna bylo zainstalowaó lazienki w tych blokach, wymagaj4 one

dobudowania czgÉci budynku. Na terenie posesji jest studzienka, bgdzie mozliwoéó wykonania

projektu budowlanego dobudówek i podl4czenia sieci wodno kanalizacyjnej.

16. Ilatlla EtZbieto II'iiniewska prosi o v,vstp¡enie do Starostw,a z zapytlniem <t prz.vszlo!é szpitala

v Jgdrzej<nrtie. trl' Jqclrzejotvie mówi sig, 2e szpital nn bvó zlir*aidox'ant', Ze ma bvó I oddziary^ itp.

Irrzipt'chanki ¡tersonalne tloprotrotlzilv tlo tegtt, ze najpru*-clttpotlobniej.szpital nie vejdzie tlc¡ sieci szpitali

puhliczn.vch. |ttr-, jako tnieszkaúct'chcielib.vlmv u'iedzieé, co dale ze szpitalem v' .lqdrzeiotrie?

Zarzqd Miejski na wczoralszym posiedzeniu równiez podjel tak4 uchwalp, zgodnie z którl

wystepimy do Zarz4du Powiatu z proÉb4 o poinformowanie nas o stanie budowlanym i przyszloéci

naszego szpitala ofaz moilliwoSci wlqczenia go do krajowej sieci szpitali.

I7. Rattn.v Todeusz Sopel prosi, by prz.v opracou'.r'u aniu prz.vszlorocznego bucl2ettt uwzglqdnié irnt'est.vclq

..Budova boisk prz.t, Gimnaziuttt nr 2 v'Jqdrzeiowie".

Nie udalo nam siQ zrobió tego w biez4cym roku, padly inne propozycje, zostal opracowany projekt

na zagospodarowanie calego terenu przy SP nr 4 i Gimnazjum nr 2 jak równiez przy Plywalni

Miejskiej. Dzigki temu projektowi w tej chwili bgdziemy mieli mozliwoéó wyst4pienia

o dofinansowanie ze irodków centralnych i wojewódzkich. W przyszlorocznym budzecie frzeba

bgdzie przeznaczyó odpowiednie érodki na ten cel.

18. Racln.v- |'atleusz Sopel v,nioskuje o oczvszczenie z piachu ulicr- Przvpkov'skiego na odcinku od koleiki

v' qskotorov'ej tlo du'orca.

Wystqpimy do zarzqdcy drogi o oczyszczenie jezdni.

19. Pani lI'anda lt,larcinkov'ska p.v,ta cllaczego Klub ,-lmazonek musial zmienic su'ojtT siedzibq i na co przeznaczono

d o t.vc h cz a s z aj ntou' an.v I o ka l.

Na wczorajszym posiedzeniu Zarzqdu Miejskiego poruszany byl ten temat, po ukazaniu sig artykulu
w Gazecie Jgdrzejowskiej. Artykul trudno oceniaó. Znane s4 wszystkim trudnoéci tego klubu,

zwi¿zane z eksploatowaniem pomieszczeó; klub mial trudnoSci z realizacjq umów zawartych
z ZBly'r. Po rozmowie z Pani4 Gra2ynq Chabior z OPS okazalo sig, ze jest mozliwoéó zapewnienia

zdecydowanie lepszych warunków do funkcjonowania klubu. Propozycj a zosta+a przedstawiona
przewodniczqcej klubu Amazonki, i zostala przyjgta. Czlonkinie klubu nie zostaly pozbawione

mozliwoSci spotykania sig i nie maj4 gorszych warunków - wrQcz odwrotnie.

Radna Janina Szreniawa wyjaénila, ze nie chodzilo jej o budowg ulicy lqczqcej ul.
Zeromskiego z ul. Kopernika, lecz o jej sprzqtanie; vrryraztla nadziejg, ze wniosek bqdzie
realizowany. Pani Szreniawa zwrócila uwagp, ze burmistrz nie udzielil odpowiedzi w sprawie
pisma Paástwa lftepów.

Burmistrz Kapcia odpowiedzial, 2e je2eli jest tylko jeden oferent, a Zarz4d ma zgodQ na

sprzedal, wtedy dzialkazbywanajest w drodze negocjacji. Poniewaz po zaproponowanej cenie nie

zglosil sig nikt chptny do wykupu, natomiast wystqpiono o obnizenie ceny sprzeda2y, Zarzqd
przyjú propozycjg i obnizyl ceng o lO o/o, ale nie konkretnie dla danej osoby. Wówczas pojawili siq
inni chgtni do wykupienia tej dzialki. W tej sytuacji podjpliSmy decyzjg o ogloszeniu przetargu,
Poprosilem na rozmowg potencjalnych nabywców, aby porozumieli sig, co do ewentualnego
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podzielenia tej dzialki, poniewaz chcieli j4 nabyó na poszerzeníe dzialek juz posiadanych. Skoro do

porozumienia nie doszlo, przetargjest tym bardziej zasadny.
Radna Janina Szreniawa odcz5rtala pismo, jakie Paústwo Krepowie otrzymali z Urzpdu

Miejskiego; zwrócila uwagg, 2e p\sze w nim, \2 cena jest ostateczna \ nie podlega dalszej

negocjacji.
Radna Marianna Swieca powiedziala" ze rozumie intencje gminy i intencje radnych, którzy

powinni dbaó o dobro gminy, ale uwa2a, ze sq jakieé niedoci4gnipcia wewn4trz wydzialów Urzqdu

Miejskiego. W punkcie 37 informacji o pracy Zarzqdu Miejskiego w okresie od 7 do 27 sierpnia
pisze, 2eZarzqd postanowil obnizyó o 10 %ocenp sprzedazy nieruchomosci komunalnych nr 160/2

i 16013. polozonych w Jgdrzejowie przy ul. Reymonta.
t 26 sierpnia wystppuje siQ do zainteresowanych z pismem, w którym inlormuje siQ

o obnizeniu ceny sprzeda|y i 2ejest to cena ostateczna.
t 2 wrzeinia Paústwo otrzymuj4 pismo
t 3 wrzeÉnia wplacaj4 do kasy urzgdu wymienionq w piémie kwotg

I do l3 wrzesnia majq czas na podpisanie protokolu uzgodnien koniecznego do podpisania

aktu notarialnego
t 10 wrzeSnia dociera do nich pismo z 6 wrzeínia, które informuje, 2e z racii zainteresowania

kupnem tej dzialki dwóch osób, konieczne jest przeprowadzenie przetargu

Ci Paústwo majq prawo czuó siq bardzo úle" bo tak zostali potraktowani, byó mo2e przez

urzgdników, którzy czegoi nie dopatrzyli. Postawmy sig w ich sytuacji.
Chcialabym wiedzieó, kiedy znaleih sig nastgpni oferenci?

Naczeln i k Meresi úska odpowiedz iala, 2e 2 3 sierpnia
Radna Marianna Swieca zapytal.a, kto zredagowal 26 sierpnia pismo, którego treéó znamy,

do Paústwa Krepów? Pani Swieca uwaaa, ze w takim razie procedura powinna byó natychmiast

wstrzymana inie powinna byó przyjgtawplata.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze ludzi zaprasza sie do zawarcia protokotu

uzgodniei, który jeszcze nie zostal podpisany. Jezeli przyjglibyimy propozycjp Panstwa Krepów
i podpisali protokol uzgodnieó, to podejrzewam, 2e dzií mielibyimy odwrotn4 interpelacje. od

strony tej drugiej osoby: Dlaczego sprzedaliémy w drodze bezprzefargowej, skoro bylo dwóch
oferentów.

Radna Marianna Swieca powiedziala,2e nie neguje faktów, zdaje sobie sprawe, ze sprawQ
radnych jest dbanie o majqtek, ale chodzi o traktowanie ludzi. KtoS tu czegoS nie dopatrzyl. Jak

mozna bylo w tej sytuacji przyj4ó pieniqdze. A jesli ci ludzie wzigli te pieniqdze z banku, to k1o

bpdzie placil odsetki? Czy to do koúca bgdzie ich problem? W takiej sytuacji moze sig znaleíó

ka2dy z nas.

Ad  18
Radny Wieslaw Sulek zwrócil uwage, 2e nie zostala zakoiczona sprawa Pani Rybak.
Przewodniczqca Rady udzielila glosu Pani Grazynie Rybak.
Pani Gra2yna Rybak poinflormowala, 2e nie chciano jq przyznaó mieszkania po mQZu.

Zaproponowano jej w zamian mieszkanie o powierzchni 22 m'. Po dlugich cierpieniach otrzymala
decyzjg o przydziale zajmowanego mieszkania. Wówczas ze strachu, 2e znów coé moze sip dziaó,
zlo2yla pismo w sprawie wykupu mieszkania, pomimo, ze w tej chwili nie ma ga za co wykupió.
Kiedy przed urlopem poszla do radcy prawnego, to Pani Kiwiorska powiedziala, 2e jq nie
interesuje, czy ma, czy nie ma co jeSó.

Radca Prawny Pani Danuta Kiworska - zwracajqc sig do Pani Rybak - powiedziala: ,,nigdy
Pani u mnie nie byla, proszp publicznie nie klamaó albo powiedzieó, kiedy pani byla".

Pani Rybak odpowiedziala, ze Pani Kiwiorska jq bez przerwy ignoruje i denerwuje.
W s4dzie te2 ze Smiechem powiedziala, 2e przegralam sprawe, mimo, 2e jeszcze nie byt ogloszony
wyrok. Nie wiem, dlaczego tak sig dzieje i co Pani radczyni chce ode mnie. Pani mecenas sugeruje,
2e mialam adwokata; gdybym go miala, to sprawg bym wygrala.
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Zdajp sobie sprawp,2e przegralam, nie uchylam sip od ponoszenia kosáów, ale proszp o rozlo2enia

ich na raty. Wymagane zaSwiadczenia dorgczg. W najblizszym czasie mam mieó operacjg na serce

Jednak przed tq operacj4 zastang chyba wykoúczona.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e Pani Rybak ma mozliwoSó wyst4piÓ do

komornika i uzupelnió dokumentacjg. Wówczas Zarzqd bpdzie mial podstawy do rozlohenia na raty

W innym przypadku nie bgdziemy mieli podstaw do rozwa4ania tej sprawy. Lokal ma Pani

przydzielony ijest Pani glównym najemcE i nie ma mozliwoéci eksmitowania Pani.
Przewodnicz4ca Rady poprosila Pani4 Rybak o dostarczenie odpowiednich zaíwiadczen

lekarskic,h oraz ostatniego odcinka renty. Wówczas Zarzqd ponownie sprawQ rozpatrzy.
Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorska poprosila równiez. aby Pani Rybak zloLyla

oSwiadczenie.2e nie zamierza wykupywaó mieszkania, skoro podanie o wykup zloíyla ze strachu
i sprawg w sqdzie równiez zlo2ylaze strachu, a wykupywaó mieszkania nie zamierza.

Radny Ryszard Pacanowski powiedzi al, ze widzimy tutaj ludzki dramat i postgpowanie
Zarzqdu zgodne z prawem. Coé tu nie gra z elementem czysto humanitarnym. Nie moína stwarzaó

sztucznego scenariusza, co Pani zrobi w przyszlosci ze swoim mieszkaniem. Ubezwlasnowolnió
osobg tylko dlatego, 2e ma problemy finansowe? Pani chce wplacaó po 50 zlotych, nie jest to wipc

ze strony Pani Rybak zla wola. Nasza Rada jako jedna w Polsce popelnila niewybaczalny bl4d
uchwalaj4c antykonstytucyjn4 uchwalg; zablokowuj4c ludziom samotnym mozliwoéci wykupu tych

mieszkan, a wigc równiez mo2liwoSci dysponowania nimi. Lepiej póíno, niz wcale, wigc zlo2ymy
wniosek podpisany przez grupg radnych, - byó moze b9d4 to osoby z cyw-ilnq odpowiedzialnoéci4
Ruchu Spolecznego - o anulowanie tej antyludzkiej i antykonstytucyjnej uchwaly.

Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal, 2e komisja powolana w tej sprawie caiy czas
pracuje, obecnie czekamy na wyrok z NSA, który pozwoli na dopracowanie projektu uchrvaly
opracowywanej na nastQpn4 sesj8.

Radny Wieslaw Sulek powiedzial, 2e jeSli Pani Rybak dorgczy wymagane dokumenty
i Zarzqd rozpatrzy sprawg ponownie, to osobiécie prosi Zarzqd o rozlozenie naleznoéci na raty.

W zwi4zku z rym" 2e 7 wrzelnia otwarto iluminacjp Klasztoru w zwiqzku z czym spelnily siQ jego

oczekiwania, dzigkuje Panu Burmistrzowi, Panu Naczelnikowi Wolskiemu oraz wszystkim, którzy

sip do tego przyczynili. Radny Sulek zaprasza do obejrzenia iluminacji. Pan Sulek prosi o usunigcie
dwóch topoli za wiaduktem, zaslaniaj4cych widok.

Burmistrz Leszek Kapcia w imieniu swoim i Zarz4du Miejskiego podzigkowal dyrektorom
szkól oraz wszystkim, którzy przyczynili siQ do przygotowania placówek oSwiatowych do
rozpoczpcia nowego roku szkolnego.
Z uwagi na to, ze odbyly sig dozynki gminne burmistrz podzigkowal wszystkim za uczestnictwo,
spolecznoSci Piasków zabardzo dobre przygotowanie oraz staroScie i staroécinie dozynek za godne
przyjpcie.

Pani Myszkowska poinformowala zebranych, ze stara sig o zamiang mieszkania. Ma chore
oczy, nie wolno jej diwigaó. Komisja proponowala jej zamiany, ale na jeszcze gorsze mieszkania.
Pani Myszkowska potrzebuje mieszkania, do którego podl4czony jest wodoci4g; w tej chwili jest

w sytuacji bez wyjécia.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ze problem mieszkaniowy dotyczy duzej czpSci

mieszkaúców naszej gminy. Zasoby mamy takie, jakie mamy. W ostatnim dziesigcioleciu nie
wybudowano ani jednego mieszkania. MySlp, 2e bpdzie to wyzwanie dla nastppnych kadencji.
Potrzeb mieszkaniowych nie zaspokoimy odzyskiwaniem pojedynczych mieszkañ W zasobach
prywatnych wlaéciciele nie starajq sip poprawió warunków bytowych wlasnych lokatorów.
W nastqpnej Radzie musi byó jednoznacznie postawiony problem mieszkaú na terenie naszego
miasta i gminy. Rozpatrywanie pojedynczo tych spraw niczego nie rozwiq2e.

Pan Adam Wójcik z Lysakowa prosi o utwardzenie drogi od CPN do cmentarza Sw. Trójcy
przed obchodami Swigta Zmarlych.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ze oczekujemy, i2 obwodnica ograniczy obci4zenie
ruchu na terenie rniasta. 4 wrzeSnia wojewoda wydal pozwolenie na budowg obwodnicy, nale2y
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oczekiwaó na uprawomocnienie sig decyzji. Jaki b'gdzie dalszy bieg - trudno przewidzieó. Sprawa

budowy tej ulicy musi byó rozpatrzona przez nastgpn4 Radp przy uchwalaniu bud2etu.

Radny Ryszard Pacanowski popiera wniosek Pana Wójcika; udroZnienie tej ulicy ma sens

zwlaszcza w okresie obchodów Swigta Zmarlych.

Ad. 19.
Ze wzglgduna wyczerpanie porz4dku obrad Przewodnicz4ca Rady Teresa Szwach,

o godzinie 1300 zamkngla obrady XLIX sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
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